
BR.0002.006.2016.AB 

 

 

PROTOKÓŁ NR  XXII / 16 

 

Z SESJI RADY POWIATU ZAWIERCIAŃSKIEGO 

 

w dniu 30. czerwca 2016 roku 

 

 
 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Zawierciu pod 

przewodnictwem Przewodniczącego Rady Powiatu Jarosława Kleszczewskiego. Początek 

obrad – godzina 10.00.  

 

 

Obecni: 
 

Radni powiatu zawierciańskiego, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

 

 

Radni nieobecni: 

 

Konrad Knop 

Zbigniew Rok 

Paweł Skóra 

 

 

Spoza grona Rady obecni byli: 

 

Przedstawiciele władz samorządowych miast, miast i gmin oraz gmin powiatu 

zawierciańskiego z Przewodniczącym Rady Gminy we Włodowicach Alojzym Leśniakiem,    

przedstawiciele powiatowych służb, inspekcji i straży z Komendantem Powiatowym Policji  

w Zawierciu Ryszardem Skowrońskim i Komendantem Powiatowym Państwowej Straży 

Pożarnej w Zawierciu Markiem Fiutakiem i Dyrektorem Powiatowej Stacji Sanitarno – 

Epidemiologicznej w Zawierciu Eweliną Sergiel- Błaszczyk, kierownicy jednostek 

organizacyjnych powiatu, przedstawiciele partii, stronnictw i ugrupowań politycznych, 

Naczelnicy Wydziałów Starostwa Powiatowego w Zawierciu, przedstawiciele środków 

masowego przekazu i inni goście, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

  

 

Ad.1.) 

 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski. Na podstawie listy 

obecności stwierdził dostateczną liczbę radnych do podejmowania prawomocnych uchwał,            

a tym samym prawomocność XXII sesji Rady Powiatu. Powitał radnych, Zarząd Powiatu  

ze Starostą Krzysztofem Wroną oraz gości, biorących udział w posiedzeniu, dziękując im za 

przybycie.  Zwrócił się z apelem do radnych o sprawne przeprowadzenie sesji, zadawanie 
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merytorycznych pytań i skrócenie czasu wypowiedzi ze względu na czekające Zarząd 

Powiatu w dniu dzisiejszym obowiązku, związane z końcowym odbiorem inwestycji  

w zakresie termomodernizacji Szpitala Powiatowego w Zawierciu, które zaplanowane zostały 

na godz. 12.00.  

 

 

Ad.2.) 

 

Wobec braku uwag i wniosków ze strony radnych, sesja odbyła się zgodnie z następującym 

porządkiem obrad, ustalonym przez Przewodniczącego Rady Powiatu  i  przekazanym 

radnym w materiałach sesyjnych: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zgłaszanie uwag do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Nr XX / 16 z dnia 25 maja 2016 roku.   

4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji.   

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu zawierciańskiego za 2015 rok.   

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Zawierciańskiego z tytułu wykonania budżetu powiatu za 2015 rok.    

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

lata 2016 – 2025.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2016 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  zwrot darowizny 

nieruchomości zabudowanej. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności 

nieruchomości zajętych pod drogę powiatową, położonych w Podzamczu, gmina 

Ogrodzieniec. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do realizacji Gminie Ogrodzieniec 

zadania dotyczącego przebudowy odcinka drogi powiatowej nr 1738 S – ul. Spacerowa  

w miejscowości Ogrodzieniec. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  przyjęcia jednolitego tekstu Statutu Zespołu 

Obsługi Ekonomiczno – Administracyjnej Szkół i Placówek Oświatowo –

Wychowawczych w Zawierciu. 

14. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o pracy między sesjami i otrzymywanej 

korespondencji. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad.3.) 
  

Wobec braku uwag i zastrzeżeń ze strony radnych protokół Nr XX / 16 z dnia 25 maja 2016 

roku w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli  przy 21 

głosach „za”.   
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Ad.4.) 

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji przedstawił Starosta 

Krzysztof Wrona. 

 

W okresie sprawozdawczym Zarząd odbył posiedzenia w dniach: 25 maja, 15 czerwca,  

17 czerwca, 23 czerwca i 29 czerwca br. zajmując się m.in. następującymi sprawami: 

 

 podjął uchwały w sprawach: 

– zmian w budżecie powiatu na 2016 rok oraz zmian w planie finansowym;   

– przyznania dotacji dla Stowarzyszenia Koło Gospodyń Wiejskich w Hucisku na 

wsparcie realizacji zadnia publicznego pn. IV edycja festiwalu piosenki patriotycznej  

– „Po ten kwiat czerwony …”; 

– ogłoszenia przetargu na zbycie nieruchomości zabudowanej budynkiem byłych 

warsztatów szkolnych, położonej w Szczekocinach przy ulicy Lelowskiej 34 oraz 

powołania komisji przetargowej; 

– ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w Szczekocinach oraz 

powołania komisji do przeprowadzenia postępowania konkursowego; 

– powołania komisji egzaminacyjnych do przeprowadzenia postępowań 

egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się o awans zawodowy na stopień 

nauczyciela mianowanego; 

– odwołania ze stanowiska Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Zawierciu; 

– powierzenia obowiązków Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

– w Zawierciu Joannie Śrubarczyk; 

– uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Zawierciu; 

– uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Zespołu Obsługi Ekonomiczno – 

Administracyjnej Szkół i Placówek Oświatowo – Wychowawczych w Zawierciu; 

– wyrażenia zgody na odstąpienie od formy przetargowej przy zawarciu umów najmu, 

dzierżawy bądź użyczenia lokali i pomieszczeń użytkowych znajdujących się  

w budynku Szpitala Powiatowego w Zawierciu, w budynku Starostwa Powiatowego  

w Zawierciu, a także w budynkach szkół  i placówek oświatowych prowadzonych 

przez powiat. 

  

 wyraził zgodę na udział Zespołu Szkół w Pilicy w międzynarodowym projekcie wymiany 

młodzieży pt. „Wielka Podróż Współcześnie” w ramach programu ERASMUS+. 

 

 zapoznał się i przyjął: 

 sprawozdanie z funkcjonowania Zespołu Obsługi Ekonomiczno – Administracyjnej 

Szkół i Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Zawierciu za 2015 rok; 

 informacje dyrektorów szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat  

o dokonanych zmianach w planach finansowych rachunków dochodów własnych 

jednostek; 

 informację o działalności finansowej Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego  

w Zawierciu i Szpitala Powiatowego w Zawierciu za okres 5 miesięcy br.  

Bieżąca działalność szpitala była przedmiotem wszystkich planowych posiedzeń 

Zarządu Powiatu w okresie sprawozdawczym.    
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 omówił sprawy dotyczące realizacji nałożonego na powiat  nowego obowiązku w zakresie 

organizowania publicznego transportu zbiorowego. 

 

 przyjął i zaopiniował materiały oraz projekty uchwał, będące przedmiotem obrad obecnej 

sesji. 

 

Jednocześnie poinformował, że: 

 

 w trakcie realizacji są następujące inwestycje drogowe: 

 przebudowa drogi relacji Dzwonowice – Rokitno (II etap) na odcinku od Siadczy do 

Jasienicy. Inwestycja jest realizowana ze środków własnych powiatu i gminy Pilica.  

Zakończenie prac planowane jest na dzień15 lipca 2016 roku; 

 remont drogi Otola – Jeziorowice. Zadanie jest finansowane ze środków własnych  

pochodzących z otrzymanego zwrotu za budowę ronda w Żarnowcu. Termin 

zakończenia realizacji inwestycji jest planowany na dzień15 lipca 2016 roku; 

 przebudowa ciągu dróg powiatowych na ul. Zwierzynieckiej i ul. Biały Kamień.   

Koszt zadania w całości pokrywa Gmina Zawiercie. Zakończenie prac planowane jest 

do końca sierpnia 2016 roku; 

 budowa chodników w ciągu ulicy Zaparkowej w Zawierciu oraz w ciągu ulic 

Szerokiej i Królowej Jadwigi w Zawierciu. Zadanie finansowane jest ze środków 

powiatu i Gminy Zawiercie. Planowany termin zakończenia realizacji inwestycji to  

dzień 31 sierpnia 2016 roku. 

 aktualnie prowadzone są postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

przetargu nieograniczonego na realizację  następujących zadań drogowych:   

 „Przebudowa mostu na rzece Pilica w ciągu drogi powiatowej nr 1771 S Dobraków – 

Kleszczowa w miejscowości Kleszczowa” – wyłoniona została najkorzystniejsza 

oferta złożona przez Zakład Usługowo Handlowy DYNAMIC Piotr Pasadyn  

z siedzibą w Rzuchowej. Umowa zostanie podpisana w ciągu najbliższych  dni; 

 „Przebudowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1754 S w miejscowości Złożeniec 

gm. Pilica” –  otwarcie ofert nastąpiło w dniu 21 czerwca br.; 

  Przebudowa chodnika przy ulicy Częstochowskiej w miejscowości Giebło gmina 

Ogrodzieniec” – otwarcie ofert  nastąpiło w dniu 29 czerwca br.  

 w dniu 9 czerwca br. podpisana została umowa z Przedsiębiorstwem Robót 

Inżynieryjnych FART Sp. z o.o. w Kielcach na wykonanie remontu drogi powiatowej 

Dobra – Łany Małe; 

 w dniu 20 czerwca br. podpisana została umowa z TRANS-REM-BUD Firma 

Transportowo – Handlowa  Okręgowa Stacja Kontroli Pojazdów w Żarnowcu na 

przebudowę chodnika przy ulicy Leśnej w miejscowości Mokrus, gmina Ogrodzieniec;   

 do Powiatowego Zarząd Dróg w Zawierciu wystąpiła firma projektowa, opracowująca 

dokumentację techniczną na budowę pawilonu handlowego przy ulicy Sienkiewicza 

(dawny teren Odlewni Żeliwa S.A.) o uzgodnienie lokalizacji zjazdu od ulicy 

Sienkiewicza i ulicy Leśnej. W trakcie przygotowywania jest stosowna opinia w tym 

zakresie zawierająca propozycję utworzenia ok. 30 miejsc parkingowych przy ulicy 

Sienkiewicza (naprzeciwko Starostwa Powiatowego) oraz wykonanie dodatkowego pasa 

zjazdu z ulicy Sienkiewicza na ulicę Leśną; 

 obecnie na etapie realizacji jest projekt budowlany  dotyczący  wymiany instalacji c.o.  

w budynku II Liceum Ogólnokształcącego im. H. Malczewskiej w Zawierciu. Planowane 

jest złożenie wniosku do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Katowicach o dofinansowanie tego przedsięwzięcia; 
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 trwają przygotowania do rozpoczęcia planowanych remontów w 8 szkołach i placówkach 

oświatowych, związanych z przygotowaniem obiektów szkolnych do rozpoczęcia roku 

szkolnego 2016 / 2017;  

 Szpital Powiatowy w Zawierciu zakupił aparat diagnostycznego OCT z dodatkową 

funkcją Angio - OCT dla Oddziału Okulistycznego. Szpital jest jedną z nielicznych,              

a być może nawet jedyną placówką publiczną w naszym województwie, która dysponuje 

takim aparatem; 

 zakończyła się kompleksowa termomodernizacja budynków Szpitala Powiatowego  

w Zawierciu.  Jak już wcześniej wspominał Przewodniczący Rady Powiatu w dniu 

dzisiejszym nastąpi techniczny odbiór prac budowlanych; 

 w dniu dzisiejszym otrzymał informację, że jutro, tj. 1 lipca br. o godz. 13.00 w gabinecie 

Ministra  Rolnictwa i Rozwoju Wsi Krzysztofa Jurgiela nastąpi podpisanie 

porozumienia w sprawie przekazania do prowadzenia przez Ministra Zespołu Szkół 

Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Żarnowcu. W tym roku ministerstwo 

przejmuje do prowadzenia tylko dwie szkoły rolnicze na ternie kraju. Podziękował 

zarówno koalicji, jak i opozycji za udział i pomoc w przedmiotowych działaniach.   

 

Ponadto przekazał informacje o istotnych wydarzeniach, które odbyły się w ostatnim czasie 

na terenie powiatu:  

 

– w dniach 31 maja – 1 czerwca br. uczestniczył w XX Zgromadzeniu Ogólnym Związku 

Powiatów Polskich, na którym wypracowano i przyjęto stanowiska dotyczące m.in. sieci 

dróg lokalnych, szpitali powiatowych, przyszłości oświaty i funkcjonowania systemu 

pieczy zastępczej.; 

– w dniu 4 czerwca br. w Smoleniu w gminie Pilica odbył się IX Piknik Rodzinny z okazji 

Dnia Rodzicielstwa Zastępczego, zorganizowany przez Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie w Zawierciu. W ramach obchodów została zorganizowana Konferencja 

promująca rodzicielstwo zastępcze; 

– w dniu 5 czerwca br. w Szczekocinach odbyła się impreza folklorystyczna pn. „NA 

LUDOWĄ NUTĘ" Przegląd Zespołów Ludowych, Kapel i Śpiewaków oraz Jarmark 

Rękodzielnictwa w Szczekocinach. Projekt realizowany jest przez powiat zawierciański,  

a jego partnerami są: Gmina Szczekociny i LGD Perła Jury w Łazach. Na realizację 

imprezy powiat pozyskał środki z Unii Europejskiej; 

– w dniu 7 czerwca br.  na terenie Domu Pomocy Społecznej w Zawierciu odbył się 

coroczny „Piknik Rodzinny”,  w którym udział wzięli pensjonariusze wraz ze swoimi 

rodzinami oraz zaproszeni goście; 

– w dniu 7 czerwca br. zostało podpisane porozumienie pomiędzy Zespołem Szkół  

im. gen. J. Bema w Zawierciu a CMC Poland Sp. z o.o. w sprawie współpracy w zakresie 

przygotowania wykwalifikowanego personelu technicznego w zawodzie technik 

mechanik; 

– w dniu 11 czerwca br. w hali sportowej przy I LO im. S. Żeromskiego w Zawierciu odbył 

się III Memoriał im. Mariana Bartolewskiego i Roberta Kwietnia w piłce siatkowej 

dziewcząt, który był połączony był z Dniem Otwartym szkoły; 

– w dniu 18 czerwca br. Liceum Ogólnokształcącego im. Królowej Elżbiety z Pilczy  

w Pilicy obchodziło jubileusz 60 – lecia istnienia;  

– w dniu 22 czerwca br. odbyło się posiedzenie Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku, podczas którego omówione zostały przygotowania do akcji „Bezpieczne 

Wakacje 2016”; 

– w dniu 24 czerwca br. we wszystkich placówkach szkolnych prowadzonych przez powiat 

odbyły się uroczyste akademie z okazji zakończenia roku szkolnego; 
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– w dniu 26 czerwca br. uczestniczył w uroczystości przekazania samochodu ratowniczo –  

gaśniczego dla OSP w Dobrakowie, jak również w wielu innych  zjazdach Oddziałów 

Miejsko – Gminnych Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie powiatu. 

 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag i zapytań ze strony radnych.   

  

Ad.5.) 

 

Włodzimierz Styczyński (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Parę lat temu gmina Ogrodzieniec i powiat Zawiercie dostały pieniądze na uporządkowanie 

terenu po dawnym zakładzie produkującym eternit. Praca została wykonana, został 

uporządkowany teren, skażona ziemia wywieziona, nawieziona nowa ziemia. Chyba w tym 

roku mija okres 5 – letniej karencji i tę działkę będzie można w jakiś sposób wykorzystać, ale 

problem z eternitem nie zniknął. Parę tygodni temu miałem okazję pojeździć po powiecie 

zawierciańskim i zwracałem uwagę przede wszystkim na dachy. Okazało się że jeszcze masę 

eternitu zalega na dachach budynków mieszkalnych, jak również stodół czy garaży. Przy 

obecnym wsparciu gmin,  to będzie bardzo poważny problem, żeby eternit usunąć, bo jest to 

małe wsparcie. A za kilkanaście lat kończy się okres ochrony i – niestety – eternit tak czy 

inaczej będzie musiał zniknąć.  

Ale moja dzisiejsza interpelacja dotyczy eternitu, który zalega w lasach gminy Ogrodzieniec. 

Nasz kolega z PiS Edmund Bednarz wykonał naprawdę dużą pracę i na mapach gminy 

Ogrodzieniec zaznaczył miejsca, w których występuje porzucony eternit. Jest to eternit, który 

został porzucony przez ileś lat. Zatrwożyłem się oglądając tę mapę, bo okazuje się, że ten 

eternit jest w lasach Ogrodzieńca, Ryczowa, Żelazka, Śrubarni  i Kiełkowic. Uważam, że 

powinna być zrobiona inwentaryzacja, ile ton eternitu zalega i trzeba ewentualnie wystąpić  

o jakieś środki z zewnątrz, żeby ten eternit został usunięty. Są to piękne lasy, zwłaszcza lasy 

Ryczowa czy Śrubarni i dużo tam jest turystów. Naprawdę to źle świadczy o gospodarzach 

tego terenu . Tak, że proszę o zajęcie się tą sprawą”.  

(zgodnie ze Statutem Powiatu interpelacja została złożona w formie pisemnej). 

 

Aniceta Książek - Słomka (treść wystąpienia w formie stenogramu):  

 

„Jak najbardziej przychylam się do głosu radnego Włodzimierza Styczyńskiego, bo problem 

eternitu w lasach jest problemem nie tylko gminy Ogrodzieniec, ale wszystkich gmin, które 

mamy w naszym powiecie i jest to problem bardzo ciężki do rozwiązania, bo dzikich 

wysypisk eternitu jest bardzo dużo.  

Natomiast moja interpelacja jest też w sprawie niebezpiecznej. Na Górze Żerkowskiej 

wyrosła nam piękna plantacja  barszczu Sosnowskiego.  Jest to ogromna ilość tego barszczu 

po jednej i po drugiej stronie i jest bardzo blisko miejsca zamieszkania ludzi. Stanowi to dla 

nich duże niebezpieczeństwo, zwłaszcza w porze gorąca, gdzie nie wystarczy dochodzić do 

tej rośliny i zrywać ją, ale wystarczy tylko przechodzić koło tej rośliny i mieć nieciekawe 

poparzenia, które nawet są groźne dla życia. Ten problem należałoby rozwiązać na pewno nie 

okresie upałów, bo tego się nie da zrobić. Na pewno do tego jest potrzebna specjalna ekipa  

w specjalnych ubraniach, ale trzeba by to zrobić nim ta roślina wysieje nasiona, bo jeżeli 

znowu wysieje nasiona,  to powiększy się teren nią zarośnięty i będziemy mieli ją już  

w Kromołowie. To jest moja pierwsza interpelacja.  
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Natomiast druga dotyczy sprawy, która trzeba będzie zgłosić do gminy Zawiercie.  

W Zawierciu mamy bardzo mało koszy. Mamy miasto zaśmiecone, ale ono jest zaśmiecono 

m.in. że jeśli idzie się przez całą ulicę Leśną i po jednej stronie nie ma ani jednego kosza, to 

ktoś w końcu rzuci śmieć i mamy go z powrotem. Prosiłabym też o przychylenie się nad tą 

sprawą”. 

  

 

Ad.6.) 
 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu za 2015 rok wraz ze 

sprawozdaniem finansowym i informacją o stanie mienia powiatu zostało przekazane radnym 

w ustawowym terminie.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski odczytał Uchwałę  

Nr 4200/VII/68/2016  z dnia 12 kwietna 2016 roku VII Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Katowicach, w sentencji której zawarta jest pozytywna opinia  

o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Zawierciańskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu 

za 2015 rok wraz z informacją o stanie mienia powiatu i uzasadnieniem (załącznik nr 1 do 

protokołu). Następnie poinformował, iż stałe Komisje Rady Powiatu pozytywnie 

zaopiniowały przedłożone przez Zarząd Powiatu sprawozdania, omówione w trakcie 

posiedzeń w miesiącu maju br. Cytowane opinie, potwierdzone podpisami Przewodniczących 

Komisji, stanowią załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław 

Kleszczewski poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej, ponieważ  zgodnie 

ze Statutem Powiatu podjęcie uchwał w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu oraz udzielenia Zarządowi Powiatu 

absolutorium z tego tytułu wymaga przeprowadzenia głosowania imiennego.   

Cezary Barczyk zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Ślusarczyka i kandydaturę radnej 

Katarzyny Romańskiej-Bujak, a Jarosław Kleszczewski -  kandydaturę radnej Anicety 

Książek – Słomki. Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. Innych kandydatów nie 

zgłoszono.   

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Powiatu jednogłośnie, czyli przy 21 głosach 

„za”  powołała Komisję Skrutacyjną w ww. składzie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski ogłosił 5 – minutową przerwę  

w obradach w celu wyboru Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej i przygotowania przez 

Komisję kart do głosowania. Początek przerwy – godz. 10.30. 

 

Po wznowieniu obrad o godz. 10.40 radni otrzymali przygotowane i zaparafowane przez 

członków Komisji Skrutacyjnej karty do głosowania nad omawianym w tym punkcie 

porządku obrad projektem uchwały. Radni głosowali w kolejności alfabetycznej po 

uprzednim wyczytaniu nazwiska osoby głosującej przez Przewodniczącą Komisji 

Skrutacyjnej Anicetę Książek - Słomkę. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski ogłosił 10 – minutową przerwę  

w obradach w celu ustalenia wyników głosowania. Początek przerwy – godz. 10.45. 
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Po wznowieniu obrad o godz. 10.55 Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Aniceta Książek - 

Słomka odczytała protokół z głosowania imiennego (załącznik nr 3 do protokołu), zgodnie  

z którym „za” zatwierdzeniem sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem | 

z wykonania budżetu powiatu zawierciańskiego za 2015 rok głosowało 15 radnych 

(wymienionych z imienia i nazwiska), a 7 radnych (wymienionych z imienia i nazwiska) 

oddało głos „wstrzymujący się”. Głosów „przeciw” nie było.  

 

Na podstawie protokołu Komisji Skrutacyjnej Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław 

Kleszczewski stwierdził, że projekt uchwały Nr XXII  / 219 / 16 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu 

zawierciańskiego za 2015 rok został przyjęty przy 15 głosach „za” i 7 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

 

Ad.7.)  
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Beata Chawuła przedstawiła wniosek Komisji  

w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu powiatu 

za 2015 rok (załącznik nr 4 do protokołu) wraz z protokołem z głosowania Komisji 

Rewizyjnej w tej sprawie (załącznik nr 5 do protokołu), zgodnie z którym Komisja na 

posiedzeniu w dniu 8 czerwca 2016 roku przyjęła wniosek o udzielenie Zarządowi Powiatu 

absolutorium  z tytułu wykonania budżetu za rok ubiegły przy 3 głosach „za” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Andrzej Danecki odczytał Uchwałę  

Nr 4200/VII/123/2016  z dnia 14 czerwca 2016 roku VII Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Katowicach, w sentencji której zawarta jest pozytywna opinia  

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zawierciańskiego w sprawie udzielenia 

Zarządowi Powiatu absolutorium za 2015 rok wraz ze stosownym uzasadnieniem (załącznik 

nr 6 do protokołu). 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji w tym punkcie porządku obrad.  

 

Wobec braku innych propozycji ze strony radnych w wyniku przeprowadzonego głosowania 

Rada Powiatu jednogłośnie, czyli przy 22 głosach „za”  wyraziła zgodę na przeprowadzenie 

głosowania imiennego nad omawianym w tym punkcie porządku obrad projektem uchwały 

przez Komisję Skrutacyjną, powołaną w pkt 6 porządku obrad.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski ogłosił 10 – minutową przerwę  

w obradach w celu przygotowania przez Komisję Skrutacyjną kart do głosowania.  Początek 

przerwy – godz. 11.20. 

 

Po wznowieniu obrad o godz. 11.30 radni otrzymali przygotowane i zaparafowane przez 

członków Komisji Skrutacyjnej karty do głosowania nad omawianym w tym punkcie 

porządku obrad projektem uchwały. Radni głosowali w kolejności alfabetycznej po 

uprzednim wyczytaniu nazwiska osoby głosującej przez Przewodniczącą Komisji 

Skrutacyjnej Anicetę Książek - Słomkę. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski ogłosił 20 – minutową przerwę  

w obradach w celu ustalenia wyników głosowania.  Początek przerwy – godz. 11.35. 
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Po wznowieniu obrad o godz. 11.55 Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Aniceta Książek - 

Słomka odczytała protokół z głosowania imiennego (załącznik nr 7 do protokołu), zgodnie  

z którym za udzieleniem Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2015 rok  głosowało 14 radnych (wymienionych z imienia i nazwiska), a 8 radnych 

(wymienionych z imienia i nazwiska) oddało głos „wstrzymujący się”. Głosów „przeciw” nie 

było. (Bezwzględna większość głosów ustawowego składu Rady, wymagana przy przyjęciu 

powyższej uchwały wynosi 13).  

 

Na podstawie protokołu Komisji Skrutacyjnej Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław 

Kleszczewski stwierdził, że projekt uchwały Nr XXII  / 220 / 16 w sprawie absolutorium dla 

Zarządu Powiatu Zawierciańskiego z tytułu wykonania budżetu powiatu za 2015 rok został 

przyjęty przy 14 głosach „za” i 8 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Starosta Krzysztof Wrona (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Dziękuję wszystkim radnym biorącym udział w głosowaniu. Jest to na swój sposób budujące 

i myślę, że przez kolejny rok włożymy maksimum wysiłku dla dobra tego powiatu  

w szczytnym interesie, bowiem rozmowy, jak również inwestycje tego powiatu były cały czas 

kontynuacją pewnego toku działań, które nadal są bardzo ważne”. 

  

 

Ad.8.)   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXII / 221 / 16  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2016 – 2025 wraz  

z autopoprawką Zarządu Powiatu,  po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Budżetu  

i Infrastruktury Technicznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 19 głosach „za”. 

 

 

Ad.9.)   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXII / 222 / 16  

w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2016 rok wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu, po 

uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej, został poddany 

pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”. 

 

  

Ad.10.)   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXII / 223 / 16  

w sprawie wyrażenia zgody na  zwrot darowizny nieruchomości zabudowanej, po uzyskaniu 

pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej, został poddany pod 

głosowanie i przyjęty przy 18 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymujących się”. 

 

 

Ad.11.)   

  
Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXII / 224 / 16  

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności nieruchomości zajętych pod drogę 
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powiatową, położonych w Podzamczu, gmina Ogrodzieniec, po uzyskaniu pozytywnej opinii  

Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej, w wyniku przeprowadzonego głosowania 

został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.   

 

 

Ad.12.)   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXII / 225 / 16  

w sprawie przekazania do realizacji Gminie Ogrodzieniec zadania dotyczącego przebudowy 

odcinka drogi powiatowej nr 1738 S – ul. Spacerowa w miejscowości Ogrodzieniec, 

położonych w Podzamczu, gmina Ogrodzieniec, po uzyskaniu pozytywnej opinii  Komisji 

Budżetu i Infrastruktury Technicznej, w wyniku przeprowadzonego głosowania został 

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.   

 

 

Ad.13.)   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXII / 226 / 16  

w sprawie przyjęcia jednolitego tekstu Statutu Zespołu Obsługi Ekonomiczno – 

Administracyjnej Szkół i Placówek Oświatowo –Wychowawczych w Zawierciu,  po 

uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Edukacji, został poddany pod głosowanie i przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”. 

 

 

Ad.14.)   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski i przedstawił informację o pracy 

między sesjami i otrzymywanej korespondencji: 

 

 

‒ w dniu 16.06. br. Śląski Urząd Wojewódzki w Katowicach Wydział Nadzoru Prawnego 

wystąpił z wnioskiem o informację, czy podczas podejmowania Uchwały  Nr XX / 214 / 

16 z dnia 25 maja 2016 roku w sprawie skargi na Dyrektora Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Zawierciu zachowano wymogi proceduralne wynikające z  ustawy  

o samorządzie powiatowym oraz Statutu Powiatu Zawierciańskiego; 

‒ w dniu 17.06. br. wpłynęło pismo Jacka Kazibut dotyczące  interwencji w sprawie 

ustanowienia drogi koniecznej do posesji nadawcy; 

‒ w dniu 17.06. br. wpłynęła uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach  

w sprawie pozytywnego zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej  w sprawie 

udzielenia Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu powiatu za 2015 

rok; 

‒ w dniu 20.06.br. Szpital Powiatowy w Zawierciu przekazał informacje dotyczące 

struktury należności, struktury zobowiązań oraz rachunku zysków i strat za miesiąc maj 

2016 roku; 

‒ w dniu 23.06. br. Jurajska Organizacja Turystyczna przekazała sprawozdanie  z realizacji 

działań za I półrocze 2016 roku; 

‒ w dniu 23.06. br. wpłynął wniosek radnej Rady Miejskiej w Łazach Wiesławy Majczak  

o interwencję w sprawie remontu drogi  powiatowej  ul. H. Pobożnego w Wiesiółce. 

Pismo w tej sprawie otrzymali również radni powiatu zawierciańskiego z gminy Łazy: 

Tadeusz Czop, Konrad Knop, Andrzej Pniak i Rafał Porc. 
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Ad.15.)   

 

Interpelacja Włodzimierza Styczyńskego: 

 

Starosta Krzysztof Wrona oświadczył, że odpowiedź na interpelację dotyczącą utylizacji 

eternitu zostanie udzielona na piśmie, ponieważ jest to trudny temat i wymaga dogłębnej 

dokumentacji i wiedzy w tym przedmiocie.   

 

Interpelacje Anicety Książek – Słomki: 

 

Starosta Krzysztof Wrona (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Jest tutaj na sali również przewodniczący Rady Miasta Zawiercia. W przedmiocie   

zwiększenia ilości koszy na terenie miasta wystosujemy stosowne pismo, jak również  

w rozmowach z Prezydentem miasta zwrócimy na tę sprawę dość mocną uwagę.  

Jeżeli chodzi o działania dotyczące likwidacji barszczu Sosnowskiego, to chciałbym 

powiedzieć,  ze zostanie w nie włączony Powiatowy Zarząd Dróg, żeby to, co jest w naszym 

obrębie majątkowym, zostało w jakiś sposób wycięte i usunięte. O dalszych poczynaniach  

w tej sprawie będę informował”. (Aniceta Książek – Słomka zwróciła uwagę, że jest to 

droga krajowa, więc – jej zdaniem –  należy się zwrócić się w tej sprawie do stosownych 

instytucji, aby pozyskać na ten cel środki finansowe od Ministra Infrastruktury). 

„Podejmiemy te działania”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Pan Starosta zobowiązał się, że podejmie  stosowne działania. Zobaczymy, kto jest 

administratorem tej drogi w pasie drogowym, bo jest to droga krajowa i możemy ewentualnie 

poczynić jakieś starania”. (Członek Zarządu Powiatu Cezary Barczyk  zwrócił uwagę, 

roślina rozprzestrzeniła się poza pasem drogowym  i dlatego należy zrobić stosowne 

rozeznanie). „Ja jechałem tą drogą i w pasie drogowym w rowach też jest. Trzeba przyznać,  

że w  pasie i poza pasem drogowym. Myślę, że jest to problem i słusznie sprawa ta została 

poruszona. Jadąc dzisiaj jadąc na sesję zwróciłem na to uwagę i też chciałem ten temat 

poruszyć, tylko radna mnie uprzedziła. W uzupełnieniu chciałem powiedzieć, że w ubiegłym 

roku na ten cel były pieniądze rządowe. Ciekawe, czy w tym roku też będą. Panie Starosto, 

może dało by się dowiedzieć, bo kiedyś były przekazywane środki i która gmina wystąpiła, to 

uzyskała stosowne środki finansowe nie tylko na wycięcie, ale również na zniszczenie  

i spalenie tych roślin. W związku z tym uważam, że powinniśmy o te środki się postarać. 

Szkoda, że nie ma już Komendanta, może w tej kwestii straż pożarna też mogłaby nam 

pomóc, gdyż  posiadają odzież ochronną. Ale sprawą zajmie się Pan Starosta i myślę, że to 

zobowiązanie jest wystarczające”.   

 

 

Ad.16.)   

 

Paweł Sokół (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Chciałbym złożyć oświadczenie. Sprawa dotyczy poprzedniej sesji zwyczajnej, czyli tej, 

która była w maju. Otóż po zakończeniu sesji na parkingu koło Starostwa miało miejsce 

zdarzenie miedzy mną a byłym dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg w Zawierciu (tudzież 
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odznaczonym w tym dniu)  Panem Marianem Gajdą. Doszło do wymiany poglądów na 

temat obwodnicy zawierciańskiej. Oczywiście zdania były rozbieżne, natomiast – co jest 

kwintesencją tej sprawy –  w irytacji Marian Gajda powiedział do mnie, czego świadkami 

było dwóch radnych plus jeden interesant Starostwa”. (Przewodniczący Rady Powiatu 

Jarosław Kleszczewski oświadczył, że to są prywatne rozmowy i zapytał, czy radny w 

swoim wystąpieniu odnosi do sesji czy rozmów na parkingu.  Wyraził opinię, iż niepoważne 

jest rozpatrywanie sprawy prywatnych rozmów na sesji Rady Powiatu i zapytał, czy  

opisywany incydent miał miejsca na wspomnianej wyżej sesji czy na terenie Starostwa). 

„Rzecz dotyczy Zarządu Powiatu”.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Proszę się zastanowić, zanim Pan coś powie, bo to są prywatne sprawy, gdyż Pan nawiązuje  

do jakieś rozmowy, która odbyła się na parkingu. To nie jest kompetencja Rady Powiatu. 

Proszę się zastanowić i proszę się zajmować głos w sprawach, które padły tutaj na sesji, a nie 

w Pana prywatnych rozmowach. Tak, że bardzo proszę o rozważenie jeszcze raz zasadności. 

Ja nie wiem, co Pan chce powiedzieć, ale wiem jedno, że odwołał się Pan do przedostatniej 

sesji Rady Powiatu, po czym chce Pan coś powiedzieć o prywatnych rozmowach na parkingu. 

To chyba nie miejsce i nie czas”. 

  

Paweł Sokół (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Ale, Panie Przewodniczący, rzecz dotyczy Zarządu Powiatu. Pan Marian Gajda, grożąc mi 

powiedział tak: „ Ty nigdy nie będziesz w stanie zrobić tej drogi, o którą tak walczysz, 

ponieważ mam takie układy w Zarządzie Powiatu i wyżej, że doprowadzę do tego, że nigdy 

się to nie stanie”. Państwo wybaczą, ale to są fakty, więc nie chciałbym, żeby  standardy, 

które wypowiada Marian Gajda, były rzeczywiste. Dziękuję” 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Pan Marian Gajda nie jest radnym tej Rady Powiatu, na tej sesji się nie wypowiadał  

i myślę, że dobrze. Ci którzy tego słuchają, będą mogli wyciągnąć własne wnioski, ale 

standardy –  moim zdaniem –  to Pan naruszył”. 

 

 

Ad.17.) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski – dziękując wszystkim za udział   

w posiedzeniu  – zamknął obrady XXII  sesji Rady Powiatu Zawierciańskiego.  

 

Zakończenie obrad nastąpiło o godz. 12.10. 

 

 

 

Protokół sporządziła:                      Przewodniczący Rady Powiatu   

   /-/ Anna Bryła                   /-/ Jarosław Kleszczewski  

        


